
P R O T O K Ó Ł   NR  XVII/2012 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 28 czerwca 2012 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12
00

 i trwało do godz. 15
50

, z przerwą 15-minutową 

w godz. 13
30

– 13
45

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 12 radnych. Nieobecni radni: Marek 

Filar, Paweł Lorens, Edward Marszałek. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar -  Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Krościenko Wyżne wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielania absolutorium dla Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi wypłacanej 

przez gminę z tytułu urodzenia się dziecka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości gruntowych (3645/3 i 3559/13) położonych przy ulicy 

Spacerowej w  Krościenku Wyżnym na rzecz Rejonu Budowy Dróg i Mostów 

w Krośnie Sp. z o. o. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

12. Informacja z wykonania UCHWAŁY NR XV/122/2012 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krościenko Wyżne przeprowadzenia kontroli. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 1 

 Rozpoczynając XVII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały. Zauważył, że w sesji uczestniczy 11 radnych Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel wystąpił z wnioskiem o zmianę proponowanego porządku obrad. 

Wnioskował on, aby z proponowanego porządku wykreślić pkt 8 w brzmieniu: 

„8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi wypłacanej przez 

gminę z tytułu urodzenia się dziecka.”. 

 

Dotychczasowe pkt 9-14 otrzymują numerację 8-13. 

 

Radni nie złożyli wniosków o uzupełnienie bądź zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego przystąpiono przegłosowania wniosków Wójta Gminy. 

 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

- „za” głosowało 11radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżneprzyjęła w/w wniosek; 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad wraz 

z poprawkami. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

- „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 11  radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżneprzyjęła porządek obrad XVII Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Krościenko Wyżne wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne za 2011 rok. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielania absolutorium dla Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości gruntowych (3645/3 i 3559/13) położonych przy ulicy 

Spacerowej w  Krościenku Wyżnym na rzecz Rejonu Budowy Dróg i Mostów 

w Krośnie Sp. z o. o. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

11. Informacja z wykonania UCHWAŁY NR XV/122/2012 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Krościenko Wyżne przeprowadzenia kontroli. 

12. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 
Ad. 4 

Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołów z poprzednich sesji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XV sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 27 kwietnia 2012 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 11 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęłaPROTOKÓŁ 

NR XV/2012 z XV Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012 r.  

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 22 maja 2012 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – 

Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 11 radnych: 

- „za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęłaPROTOKÓŁ 

NR XVI/2012 z XVI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 

22 maja 2012 r.  

 

Na salę narad przyszła radna Beata Sobieraj. Od tej chwili w sesji uczestniczyło 12 radnych.  

 

Ad. 5 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił przedmiotową informację (informacja w załączeniu). 

Ponadto poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 
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1) Zostało zakończone oświetlenie ul. Szkolnej – koszt ok. 92 tys. zł. W najbliższym 

czasie zostanie złożony wniosek o zwrot środków dofinansowania(zadanie 

realizowane w ramach LGD), 

2) Został wykonany chodnik przed Samorządowym Przedszkolem. Zadanie realizował 

Powiat Krośnieński przy współudziale środków z naszej gminy w kwocie 10 tys. zł. 

Własnymi środkami gmina wyłożyła kostką część parkingu w kwocie ok. 

22 tys. zł.Wyłożenie kostką pozostałej części parkingu przed przedszkolem planuje się 

wykonać jeszcze w tym roku. 

3) Została podpisana umowa o dotację w ramach Radosnej Szkoły na wykonanie placu 

zabaw przy szkole podstawowej (gmina otrzymała 112 tys. zł dotacji). Dotacja 

zostanie przekazana gminie w II transzach – pierwszej zaliczkowej w wysokości 

56 tys. zł, drugiej – wyrównującej do kwoty wykonania zadania po przetargu). 

Obecnie wykonywany jest projekt placu zabaw. Termin rozliczenia zadania upływa 

z dniem 15 grudnia br. 

4) Został złożony wniosek o płatność za wykonanie ścieżki pieszo-rowerowejprzy ul. 

Północnej. Ponieważ przy realizacji zadania część kostki zastąpiono asfaltem (część 

dojazdowa do budynków) kwota dofinansowania została zmniejszona o 4 tys. zł 

(podpisano aneks do umowy). Kwota ta pozostanie do spłaty na określonych 

warunkach. Został już złożony wniosek o płatność do Urzędu Marszałkowskiego. 

5) Gmina otrzymała dotację w wysokości 46 tys. zł na drogi rolnicze, dojazdowe do pól 

(dofinansowanie w 80%). W bieżących zmianach w uchwale budżetowej zabezpiecza 

się kwotę 13 tys. zł na realizację tego zadania. W ramach programu będą wykonywane 

dwie drogi, tj. pierwsza o nr ewid. 991 - boczna od ul. Wisłoczej, druga o nr ewid. 

3410 - droga na pręcie w stronę lotniska (część przewidziano pod asfalt, reszta pod 

utwardzenie). 

6) Rozpoczęto budowę chodnika przy ul. Sportowej. Całkowita wartość zadania wynosi 

ok. 220 tys. zł. Zadanie objęte jest 30%-ym  dofinansowaniem w ramach 

„Schetynówek”. Zadanie pod koniec miesiąca lipca br. powinno zostać zakończone 

i w miesiącu wrześniu br. rozliczone. 

7) Odbiór zadania – przebudowa i nadbudowa Domu Ludowego w Pustynach planowany 

jest 29 czerwca br. Po odbiorze będzie składany wniosek o refundację środków 

w wysokości 420 000,00 zł.  

8) Trwają prace przygotowania dokumentacji na remont budynku Domu Ludowego 

i Urzędu Gminy. W miesiącu sierpniu br. planowane jest złożenie wniosku 

o dofinansowanie termomodernizacji. 

9) W dniu 1 czerwca br. odbyło się posiedzenie sądu, na którym sąduwłaszczył gminę na 

działce, na której stoi budynek OSP Krościenko Wyżne. Gdy decyzja będzie 

prawomocna, gmina będzie mogła wystąpić o wpis w księgę wieczystą, po czym 

wystąpić o pozwolenie na budowę i podejmować dalsze czynności. 

10) W przyszłym tygodniu z wizytą na drodze południowej będą Starosta Krośnieński 

wraz z Kierownikiem Powiatowego Zarządu Dróg oraz etatowym członkiem Zarządu 

Powiatu. Zostanie określony zakres prac co do przygotowania projektu do złożeniu 

wniosku w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 

Schetynówki na przyszły rok.  

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy przy 

składaniu wniosku o dofinansowanie w ramach „Schetynówek” brana jest pod uwagę również 

ul. Północna. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że ul. Północna ma oddzielny numer a powiat 

może złożyć wniosek tylko na dwa zadania w ramach „Schetynówek”, dlatego trudno 

powiedzieć czy uda się złożyć wniosek na remont również tej ulicy. Stwierdził ponadto, że po 

wizycie przedstawicieli powiatu powinny zostać usunięte dziury na tych ulicach w związku 

z tym, że przez teren gminy w dniu 7 lipca br. będzie przebiegała trasa wyścigu 

Olimpijczyków i Solidarności (ul. Południowa -  ul. Marynkowska – Korczyna).  

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała czy Wójt Gminy widzi możliwość dokończenia 

budowy ścieżki pieszo-rowerowej przy ul. Północnej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że w tym roku chciałby przygotować grunt do 

dokończenia w roku przyszłym. tj. obniżyć studzienki kanalizacyjne i utwardzić teren. Pewne 

prace są wstrzymywane, aby była zachowana płynność finansowa, ponieważ w miesiącu lipcu 

br.przypada m.in. płatność za wykonanie Domu Ludowego w Pustynach. Trzeba będzie 

również zabezpieczyć w budżecie pełną kwotę 220 tys. zł na budowę chodnika przy ul. 

Sportowej (dofinansowanie w ramach „Schetynówek”).  

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała, czy po likwidacjikontenera na cmentarzu został 

wstawiony nowy. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachelstwierdził, że firma Ekomaxpostawiła zamienny kontener. Stary 

kontener był spalony inie miał pokrywy. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu.  

 

 

Ad. 6, 7. 

Przystąpiono do realizacji punktu szóstego i siódmego przyjętego porządku obrad, tj. 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Krościenko Wyżne wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne 

za 2011 rok oraz podjęcia uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielania absolutorium dla 

Wójta Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

 

I. Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos Skarbnikowi Gminy –    

Grzegorzowi Prugarowi, który przedstawił roczne sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok (zarządzenie Nr III/177/2012 Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 29 marca 2012 r. - w załączeniu).  

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar poinformował, że wykonanie dochodów i wydatków za 

2011 rok w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji budżetowej 

szczegółowo zostało omówione na posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

Podsumowując Rada Gminy uchwałą Nr IV/20/2011 z dnia 31 stycznia 2011 r. uchwaliła 

budżet w wysokości: 

1) dochody gminy w wysokości 11 480 583,00 zł, 

2) wydatki w kwocie 10 734 789,95 zł, 

3) spłaty otrzymanych krajowych pożyczek  w kwocie 745 793,05 zł, 

4) wydatki budżetu obejmujące zadania jednostek pomocniczych gminy – 39 128,00 zł, 

5) dochody i wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych gminie ustawami w wysokości 1 676 863,00 zł, 
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6) dochody i wydatki związane z realizacją zadań wykonywanych na podstawie umów 

lub porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego – 23 750,00 zł. 

 

W wyniku dokonanych zmian w budżecie w 2011 r. plan dochodów wyniósł –  

13 219 568,98 zł, a plan wydatków – 14 237 965,11 zł, w tym dochody i wydatki związane 

z realizacją zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie (związkom gmin) ustawami w wysokości  1 666 889,00 zł, rozchody związane ze 

spłatą pożyczek – 745 793,05 zł. 

Uchwalony przez Radę Gminy budżet i zmiany dokonane w ciągu roku pozwoliły 

zaplanować kwotę wydatków na podstawową działalność bieżącą i inwestycyjną gminy. 

 

 Rozbieżności kwot zaplanowanych w wersji pierwotnej wynikają z: 

- ustawy budżetowej na 2011 rok,  

- uzyskania dodatkowych dochodów własnych wynikających z realizacji budżetu, 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego w kwocie 1 500 000,00 zł w ING Banku 

Śląskim w Rzeszowie, Oddział w Krośnie, 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego w kwocie 144 627,00 zł na wcześniejsze 

finansowanie inwestycji PROW 2007-13 w Banku Gospodarstwa Krajowego  

w Warszawie Oddział w Rzeszowie. 

 

1) Zgodnie ze sprawozdaniem rocznym Rb – 27 S, z planu wynoszącego po zmianach 

13 219 568,98 zł wykonano dochody w wysokości 13 264 666,82 zł, co stanowi  

100,34 % planowanych dochodów. Spośród wykonanych dochodów 90,53% 

stanowiły dochody bieżące, natomiast 9,47% stanowiły dochody majątkowe. 

2) W dochodach bieżących znajdują się środki z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 

167 411,21 zł na realizację projektu – Czas na aktywność w gminie Krościenko 

Wyżne. W ramach dochodów majątkowych w 2011 r. pozyskano do budżetu kwotę 

371 025,00 zł na realizację zadania – Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej 

w rejonie ul. Grunwaldzkiej. 

3) Zgodnie ze sprawozdaniem Rb-28S na dzień 31 grudnia  2011 r. na plan wydatków 

wynoszących po zmianach 14 237 965,11 zł, wydatkowano kwotę 13 149 354,27 zł, 

co stanowi 92,35 % planowanych wydatków. Wydatki budżetowe realizowano 

sukcesywnie w miarę wpływów dochodów budżetowych przy zachowaniu terminów 

płatności oraz celowości planowanych kwot. W ogólnym planie wydatków 

wydzielono wydatki majątkowe w kwocie 3 487 458,74 zł, z czego na nakłady 

inwestycyjne wydatkowano kwotę 2 755 222,63  zł, co stanowi 79,00 % planowanych 

wydatków majątkowych. Na wydatki bieżące planowano kwotę 10 750 506,37 zł, a 

zrealizowano w wysokości  10 394 131,64  zł, co stanowi 96,69 % planu rocznego 

wydatków bieżących. 

4) Na dzień 31 grudnia 2011 r. została rozdysponowana w całości rezerwa ogólna 

w kwocie 48 000,00 zł, natomiast rezerwa kryzysowa nie była rozdysponowana. 

5) Główne zadania inwestycyjne realizowane w 2011 r. to: 

 Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 1973 R Krosno – Iskrzynia  

w miejscowości Krościenko Wyżne (ul. Brzozowska), 

 Budowa chodnika przy ul. Sportowej i Księżej, 

 Budowa budynku straży pożarnej i świetlicy gminnej z pomieszczeniami 

gospodarczymi przeznaczonymi na usługi dla ludności w Pustynach, 

 Przebudowa drogi nr ewid. działki 5362/4 i 2463 z częściowym przeznaczeniem 

działki drogowej na urządzenie ścieżki rowerowej w miejscowości Krościenko 

Wyżne, 
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 Budowa kompleksu boisk sportowych przy GOSIR w Krościenku Wyżnym  

w ramach realizacji  programu „Moje boisko-ORLIK 2012”, 

 Poprawa jakości oferty kulturalnej w Gminie Krościenko Wyżne poprzez 

przebudowę i nadbudowę Domu Ludowego w Pustynach. 

 

II. Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił uchwałę Nr VII/34/2012 składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 10 maja 2012 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 rok– opinia pozytywna -  

w załączeniu.  

 

III. Skarbnik Gminy przedstawił sprawozdanie finansowe Gminy Krościenko Wyżne za 

2011 rok, odnosząc się do bilansu z wykonania budżetu, łącznego bilansu, rachunku 

zysków i strat oraz zestawienia zmian w funduszu jednostki (zarządzenie Nr 

III/184/2012 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 24 kwietnia 2012 r. w sprawie 

przekazania sprawozdania finansowego Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok 

w załączeniu).  

 

Podsumowując stwierdził, że: 

1) ogółem w 2011 r. wynik finansowy gminy wynosi (-) 6 739 859,40 zł, w tym zysk 

netto gminy wynosi 782 730,78 zł, natomiast strata jednostek organizacyjnych gminy 

wynosi 7 522 590,18 zł,  

2) wartość majątku gminy na dzień 31 grudnia 2011 r. wynosi 26 698 565,04 zł, 

3)  fundusz gminy na dzień 31 grudnia 2011 r. wynosi 26 883 434,20 zł, 

 

IV. Skarbnik Gminy przedstawił informację o stanie mienia Gminy Krościenko Wyżne na 

dzień 31 grudnia 2011 r. (zał. nr 17 do zarządzenia Nr III/177/2012 Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 29 marca 2012 r. - w załączeniu).  

 

V. Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej 

celem przedstawienia stanowiska Komisji Rewizyjnej oraz wniosku w sprawie 

absolutorium. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Krzysztof Ronowski poinformował, że: 

 

1) Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniach 16 kwietnia 2012 r., 7 maja 2012 r. 

oraz 21 maja 2012 r. rozpatrzyła wykonanie budżetu Gminy Krościenko Wyżne za 

2011 rok, w tym rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne za 2011 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym 

sprawozdaniu, rozpatrzyła sprawozdanie finansowe Gminy Krościenko Wyżne za 

2011 rok oraz rozpatrzyła informację o stanie mienia Gminy Krościenko Wyżne na 

dzień 31 grudnia 2011 r. Po rozpatrzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok – uchwałę przyjęto 

w głosowaniu jawnym – „za” podjęciem przedmiotowej uchwały głosowało 

3 członków Komisji.  

 

(Protokoły z posiedzeń Komisji Rewizyjnej w załączeniu); 

 

2) Komisja Rewizyjna występuje z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. Komisja na podstawie rozpatrzonych 
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sprawozdań stwierdziła, że gospodarka finansowa Wójta Gminy była celowa, 

rzetelna, oszczędna i gospodarna - wniosek o udzielenie absolutorium w załączeniu. 

 

VI.  Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr VII/33/2012 z dnia 6 czerwca 

2012 r. składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko 

Wyżne o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok 

– opinia pozytywna - w załączeniu. 

 

VII. Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącym stałych Komisji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne, którzy przedstawili opinie Komisji dotyczące: 

a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok, 

b) sprawozdania finansowego Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok, 

c) informacji o stanie mienia gminy na dzień 31 grudnia 2011 r. 

 

Głos zabrali kolejno Przewodniczący stałych Komisji Rady, którzy w opiniach odnieśli się do 

trzech w/w punktów: 

1) Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich – Jan Omachel, 

który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2012 r. wydała 

pozytywne opinie – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie), 

2) Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska – Bolesław Pudłowski stwierdził, że Komisja nie wydała opinii 

z powodu braku quorum, 

3) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Zdzisław Omachel stwierdził, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2012 r. wydała pozytywne opinie – 

oddano  5 głosów „za” (jednogłośnie).  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec apelował do radnych o branie udziału 

w posiedzeniach Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

 

W otwartej dyskusji głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, który 

zauważywszy, że  w 2011 r. zadłużenie gminy wzrosło z 14% do ok. 19% w stosunku do roku 

poprzedniego zapytał o przewidywany stan zadłużenia na koniec 2012 r. i roku następnego 

(zaznaczając, że zdaje sobie sprawę, że wskaźniki zadłużenia w naszej gminie są dobre). 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar odpowiedział, że spłata rat kredytu wraz z odsetkami  

następuje sukcesywnie i terminowo. Na dzień dzisiejszy jest spłacona II rata kredytu 

zaciągniętego w Banku Śląskim (spłata tego kredytu obejmuje 2012 rok i kolejne 4 lata). 

Trzeci rok z rzędu gmina terminowo spłaca kredyt w Banku Spółdzielczym w Rymanowie. 

Zadłużenie w Banku Gospodarstwa Krajowego (pożyczka na wcześniejsze finansowanie 

PROW) wynosi 144 627,00 zł. Po analizie dokumentów w Urzędzie Marszałkowskim kwota 

dofinansowania zostanie zmniejszona o 4 122,00 zł. Reasumując na koniec 2012 r. pozostanie 

do spłaty kwota kredytu w wysokości 1 200 000,00 zł w ING Banku Śląskim i kwota 

600 000,00 zł w Banku Spółdzielczym w Rymanowie.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że budżet Gminy Krościenko Wyżne na 2011 rok 

patrząc na posiadane środki finansowe i realizację zaplanowanych zadań był dobrym 

budżetem. Dodatkowo podał informację dot. sytuacji Gminy Krościenko Wyżne na tle kraju 

analizując 2011 rok: 
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1) dochód budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 1 mieszkańca wynosił 2 407,00 zł 

(najwyższe dochody - Gmina Kleszczów, Gmina Sopot – ok. 33 tys. zł na 

1 mieszkańca). 

2) w 2011 r. wydatki na inwestycje wynosiły 2 755 000,00 zł, tj. 20,95% ogółem 

wydatkowanych środków. Jest to bardzo dobry wynik gwarantujący rozwój naszej 

gminy, 

3) pozyskane środki finansowe, które wpłynęły do budżetu gminy wynosiły ponad 

1 450 000,00 zł, 

4) wydatki inwestycyjne na 1 mieszkańca wynosiły ok. 500,00 zł, 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała, czy w pozyskanych przez gminę środkach 

finansowych zewnętrznych znajdują się środki na budowę Orlika. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że gmina pozyskała kwotę 833 000,00 zł 

na realizację inwestycji „Orlik 2012”.  

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

przystąpił do przegłosowania projektów uchwał. Przypomniał radnym, że uchwała w sprawie 

udzielenia absolutorium zostaje podejmowana bezwzględną większością głosów ustawowego 

składy Rady Gminy. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Krościenko Wyżne 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

-„za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżnepodjęła UCHWAŁĘ NR XVII/ 125 /2012 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Krościenko 

Wyżne wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne za 

2011 rok (uchwała w załączeniu). 

 

2) udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne za 2011 rok. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

-„za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżnepodjęła UCHWAŁĘ NR 

XVII/ 126 /2012 w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Krościenko 

Wyżne za 2011 rok (uchwała w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec pogratulował Wójtowi Gminy – Janowi 

Omachlowi udzielonego absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15-minutową przerwę w godz. 13
30

- 13
45

. 
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Ad. 8 

 Po wznowieniu obrad przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości gruntowych (3645/3 i 3559/13) 

położonych przy ulicy Spacerowej w  Krościenku Wyżnym na rzecz Rejonu Budowy Dróg 

i Mostów w Krośnie Sp. z o.o. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił przedmiotowy projekt uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że Rejon Budowy Dróg i Mostów w Krośnie Sp. z o.o. 

z siedzibą w Pustynach zwrócił się do Urzędu Gminy z prośbą o możliwość sprzedaży części  

nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych przy ulicy Spacerowej 

w miejscowości Krościenko Wyżne, składających się z części działki nr 3645/3 o powierzchni 

0,0700 ha oraz części działki nr 3559/13  o powierzchni 0,0450 ha, objętych księgą wieczystą 

KW KS1K/00088402/1, będących własnością Gminy Krościenko Wyżne (załącznik graficzny 

w załączeniu). Wartość w/w nieruchomościzostanie ustalona na podstawie wyceny 

sporządzonej przez biegłego rzeczoznawcę. Wójt Gminy nadmienił, że działkę nr 3645/3 

gmina nabyła od Skarbu Państwa w wyniku komunalizacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że brak jest opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do projektu uchwały z powodu braku 

quorum i otworzył dyskusję. 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XVII/ 127 

/2012 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości gruntowych (3645/3 i 3559/13) położonych przy ulicy Spacerowej w  

Krościenku Wyżnym na rzecz Rejonu Budowy Dróg i Mostów w Krośnie 

Sp. z o.o.(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 9 

W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały według 

zwiększeń oraz zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji 

budżetowej (projekt uchwały w załączeniu).  

 

W projekcie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok: 

 

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 198 598,00 zł, w tym: 

a) w dziale 010 - Rolnictwo i łowiectwo w kwocie 64 200,00 zł – dochody majątkowe - 

wyłączenie produkcji z gruntów rolnych - dotacja na modernizację dróg dojazdowych 

do pól), 

b) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 87,00 zł – dochody bieżące – drogi 

wewnętrzne – wpływy z różnych dochodów - wpłata za zajęcie pasa drogowego, 
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c) w dziale 750 – Administracja publiczna w kwocie 1 050,00 zł – dochody bieżące - 

promocja jednostek samorządu terytorialnego – wpływy z różnych dochodów, 

d) w dziale 758 – Różne rozliczenia – dochody bieżące w kwocie 7 513,00 zł – pozostałe 

odsetki, 

e) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 114 297,00 zł – szkoły podstawowe, 

w tym: 

- dochody bieżące 2 000,00 zł – wpływy z różnych dochodów, 

- dochody majątkowe w kwocie 112 297,00 –  dotacja celowa na realizację projektu - 

Radosna Szkoła, 

f) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 11 451,00 zł – 

wydatki bieżące, w tym: 

- gospodarka odpadami w kwocie 11 451,00 zł – otrzymane spadki, zapisy 

i darowizny w postaci pieniężnej – wpłata za zniszczone pojemniki na śmieci, 

- utrzymanie zieleni w miastach i gminach w kwocie 10 710,00 zł - refundacja 

środków zgodnie z umową 00492-6930-UM0940151/11 PROW na zadanie wykonane 

i rozliczone w 2011 r.; 

2) zwiększa się plan wydatków o kwotę 198 598,00 zł, w tym: 

a) w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo w kwocie 64 200,00 zł – wydatki majątkowe 

– wyłączenie produkcji z gruntów rolnych – wydatki majątkowe - modernizacja 

dróg dojazdowych do gruntów rolnych, w obrębie-Krościenko Wyżne, dz. o nr 

ewid. 3410, 991, 

b) w dziale 750 Administracja publiczna w kwocie 9 391,00 zł – wydatki bieżące, 

w tym: 

- rady gminy (miast i miast na prawach powiatu) w kwocie 1 391,00 zł, 

- urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) w kwocie 6 000,00 zł, 

- promocja jednostek samorządu terytorialnego w kwocie 2 000,00 zł. 

c) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 117 007,00 zł, w tym: 

- szkoły podstawowe w kwocie 114 297,00 zł, w tym wydatki bieżące – zakup 

usług pozostałych w kwocie 2 000,00 zł i wydatki majątkowe w kwocie 

112 297,00 zł – budowa placu zabaw przy Szkole Podstawowej, 

- przedszkola w kwocie 2 710,00 zł – wydatki bieżące – zwiększenie dotacji dla 

Gminy Rymanów i  Gminy Krosno z tytułu uczęszczania dzieci z terenu naszej 

gminy do przedszkoli niepublicznych na terenie tych gmin, 

- kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 8 000,00 zł – wydatki 

majątkowe - termomodernizacja budynku Domu Ludowego w Krościenku 

Wyżnym obejmująca przebudowę i nadbudowę budynku domu ludowego na 

działce nr 4011/2; 

3) zmniejsza się plan dochodów o kwotę 33 500,45 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 33 55 45 zł – dochody majątkowe 

– drogi publiczne gminne – zmniejszenie dotacji na realizację zadania – 

budowa chodnika przy ul. Sportowej i Księżej – po przetargu, 

4) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 33 500,45 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 33 500,45 zł – wydatki majątkowe - 

- budowa chodnika przy ul. Sportowej i Księżej; 

5) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 165 997,00 zł, w tym: 

a) w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie 

50 000,00 zł – ochotnicze straże pożarne – wydatki majątkowe - remont 

i modernizacja budynku OSP w Krościenku Wyżnym, 

b) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 112 297,00 zł, w tym: 
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- szkoły podstawowe w kwocie 98 297,00 zł - Wynagrodzenia osobowe 

pracowników, 

- dokształcanie i doskonalenie nauczycieli w kwocie 13 000,00 zł, 

- pozostała działalność w kwocie 1 000,00 zł – wynagrodzenia bezosobowe, 

w celu zabezpieczenia wkładu własnego na realizację projektu Radosna Szkoła; 

c) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 3 700,00 zł – wydatki bieżące 

wspieranie rodziny – działalność asystenta rodzinnego; 

6) zwiększa się plan wydatków o kwotę 165 997,00 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 33 000,00 zł – wydatki majątkowe, 

w tym: 

- drogi publiczne powiatowe w kwocie 10 000,00 zł - Pomoc finansowa dla 

Powiatu Krosno na dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 

1973R Krosno-Iskrzynia wraz z budową chodnika w miejscowości Krościenko 

Wyżne (ul. Południowa)”, 

- drogi publiczne gminne w kwocie 10 000,00 zł - przebudowa  drogi gminnej na 

działce nr 4011/5 i 3892/2 w Krościenku Wyżnym (dojazd do Cmentarza), 

- drogi wewnętrzne w kwocie 13 000,00 zł - modernizacja dróg dojazdowych do 

gruntów rolnych, w obrębie-Krościenko Wyżne, dz. o nr ewid. 3410, 991 – 

zabezpieczenie wkładu własnego gminy, 

b) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 17 000,00 zł – gospodarka 

gruntami i nieruchomościami – wydatki majątkowe - budowa budynku straży 

pożarnej i świetlicy gminnej z pomieszczeniami gospodarczymi przeznaczonymi 

na usługi dla ludności w Pustynach, 

c) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 112 297,00 zł - wydatki 

majątkowe, w tym: 

- szkoły podstawowe w kwocie 112 297,00 zł – wydatki majątkowe - budowa 

placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Krościenku Wyżnym - Radosna Szkoła, 

- pomoc społeczna w kwocie 3 700,00 zł – wspieranie rodziny. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w 26 czerwca 2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec 

zapytał, na ile dzieci nasza gmina przyznaje dotację dla Gminy Rymanów (za dzieci z terenu 

Gminy Krościenko Wyżne uczęszczające do przedszkoli niepublicznych w Gminie 

Rymanów). 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar odpowiedział, że za 2-je dzieci uczęszczających do 

przedszkoli niepublicznych w Gminie Rymanów z naszego budżetu przyznawana jest dotacja 

(miesięcznie ok. 1 200 zł).   

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała odnośnie zmniejszenia planu wydatków na remont 

i modernizację budynku OSP w Krościenku Wyżnym w kwocie 50 000 zł.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachelodpowiedział, że pod koniec miesiąca czerwca br. powinien 

uprawomocnić się wyrok sądu w sprawie uwłaszczenia gminy na działce, na której stoi 

budynek OSP Krościenko Wyżne, po czym gmina wystąpi o zmianę wpisu do księgi 

wieczystej. Po otrzymaniu zaświadczenia z sądu, że gmina dysponuje działką, będzie można 
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wystąpić o pozwolenie na budowę, złożyć wnioski i przystąpić do przetargu. Dlatego 

w bieżącym roku możliwe będzie rozburzenie istniejącego budynku, przeprowadzenie 

postępowania przetargowego i ewentualna zapłata pierwszej transzy wykonawcy w granicach 

50 – 100 tys. zł. Zmniejszenie planu wydatków na remont i modernizację budynku OSP 

w Krościenku Wyżnym o kwotę 50 tys. zł umożliwi w bieżącym roku wykorzystanie środków 

finansowych na inne zadania, natomiast w planie finansowym na 2013 rok o to 50 tys. zł. 

zwiększy się wartość zadania. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XVII/ 128 /2012 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok 

(uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 11 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił projekt w/w uchwaływ związku 

z uzyskaniem dodatkowych dochodów oraz zaplanowanymi inwestycjami (projekt uchwały 

w załączeniu).  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w 26 czerwca2012 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 

5 głosów „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

- „za” głosowało 12 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżnepodjęła UCHWAŁĘ NR XVII/ 129 /2012 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

 

 

Ad.12 

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu:„Informacja z wykonania 

UCHWAŁY NR XV/122/2012 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne przeprowadzenia 

kontroli”. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –radny Krzysztof Ronowski przedstawił przedmiotową 

informację (w załączeniu). Poinformował on, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniach 

w dniach: 14 maja 2012 r., 28 maja 2012 r. i 11 czerwca 2012r. przeprowadziła kontrolę 

Samorządowego Przedszkola w zakresie określonym w uchwale Nr XV/122/2012 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012 r., zaznaczając, że w dniu 14 maja 2012 r. 

odbyły się 2 posiedzenia Komisji Rewizyjnej – pierwsze kontrolne w Samorządowym 

Przedszkolu, drugie w siedzibie Urzędu Gminy, w którym wzięło udział 4-ro rodziców dzieci. 

Na poszczególnych posiedzeniach Komisja dokonała ustaleń stanu faktycznego oraz 

wystosowała wnioski, w szczególności: 

1. Uchwała Nr 1/2012r. Rady Pedagogicznej z dnia 1 marca 2012r. została wykonana 

przy współudziale Komisji Rekrutacyjnej. Wniosek Komisji dotyczył poszerzenia 

w przyszłości informacji nt. rekrutacji dzieci do przedszkola skierowanej do 

zainteresowanych rodziców. 

2. Zarządzenie ws. postępowania rekrutacyjnego w analizowanych latach zostało wydane 

jedynie w roku 2012. 

3. Przy rekrutacji pracowników do przedszkola w 2009r. wystąpił szereg uchybień, 

z których najważniejszy dotyczy zatrudnienia nauczyciela poza procedurą 

konkursową. 

4. Informowanie rodziców o fakcie planowania 3 oddziałów dla dzieci w roczniku 

szkolnym 2012/2013 przybrało formy pośrednie (internetowe) oraz bezpośrednie przy 

kontakcie osobistym z dyrekcją przedszkola. 

5. W dokumentacji utworzenia przedszkola brak jest wyraźnie wskazanej ilości miejsc 

organizacyjnych przeznaczonych dla dzieci w przedszkolu. Komisja wnioskowała do 

organów: prowadzącego o ustalenie ilości miejsc organizacyjnych a do dyrekcji 

przedszkola o umieszczenie ustalonej liczby w Statucie Przedszkola. 

6. Protest, który wpłynął do Rady Gminy nie pochodzi od Rady Rodziców, czego 

dowodzą przedłożone Komisji stanowiska Rady Rodziców, w związku z czym 

zachodzi podejrzenie podszywania się pod organ statutowy przedszkola przez osobę 

lub grupę osób. 

7. Pod protestem złożone zostały podpisy wspierających je osób. W toku badania sprawy 

do Komisji oraz do Gminy dotarły oświadczenia osób wycofujących się z poparcia 

protestu wskazujące jako powód nieznajomość treści protestu, fizyczny brak tego 

protestu przy zbieranych podpisach a nawet wskazujące wprowadzanie w błąd 

podpisujących przez osoby zbierające podpisy. W tej kwestii Komisja poinformowała 

Radę Rodziców o przysługującym jej prawie ochrony swoich dóbr osobistych 

w oparciu o stosowne przepisy prawne. Rada Gminy w tej kwestii może podjąć 

samodzielne i nie związane z reakcją Rady Rodziców decyzje prawne. 

8. Na spotkaniu z rodzicami, o które wystąpiła Komisja do rodziców dzieci 

przedszkolnych, Rady Rodziców oraz osób  podpisanych pod protestem kwestie 

związane z 8 postulatami rodziców nie mogły zostać szeroko omówione ze względu 

na znikomą frekwencję – 4 rodziców. 

9. Zachodzi podejrzenie, że Komisja Rewizyjna w trakcie kontroli 14 maja 2012r. 

w Przedszkolu Samorządowym została wprowadzona w kilku kwestiach w błąd. 

Dotyczy to w szczególności udzielenia informacji ws. rekrutacji pracowników do 

przedszkola. Ponadto szersze wskazanie tych kwestii znajduje się w dokumencie 

złożonym Komisji w dniu 28 maja 2012r. pn. „Zastrzeżenia…” podpisane przez Wójta 

oraz Sekretarz Gminy.  

10. Komisja obserwując i analizując całokształt sytuacji dotyczącej realizacji przez organ 

wykonawczy j.s.t i podległe jednostki organizacyjne obowiązku przygotowania 

przedszkolnego, wystąpiła do Wójta Gminy z propozycją rozważenia wprowadzenia 
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w podległych jednostkach oświatowych zespołu oświatowego zgodnie z art. 62 ustawy 

o systemie oświaty. Zespół oświatowy w wersji minimalnej powinien obejmować 

Przedszkole Samorządowe oraz Szkołę Podstawową. Maksymalnie mógłby zostać 

poszerzony o Gimnazjum.  

  

Zbiór dokumentacji z kontroli Komisji Rewizyjnej (protokoły z poszczególnych posiedzeń) 

w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odczytał treść pism, które wpłynęły do Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym odnośnie protestu, tj.: 

 

1) pismo Dyrektor Samorządowego Przedszkola P. Anny Jaźwieckiej z dnia 25 maja 

2012 r., znak: DSP 0740/3/2012 w sprawie odniesienia się do ustaleń pokontrolnych 

Komisji Rewizyjnej (w załączeniu), 

2) pismo P. Moniki Czarnowskiej – Przewodniczącej Rady Rodziców Samorządowego 

Przedszkola z dnia 15 maja 2012 r. w sprawie ustosunkowania się do autorstwa 

protestu (w załączeniu), 

3) pismo P. Jolanty Findysz – Zastępcy Przewodniczącego Rady Rodziców 

Samorządowego Przedszkola z dnia 15 maja 2012 r. w sprawie ustosunkowania się do 

autorstwa protestu (w załączeniu).  

 

Następnie poprosił Wójta Gminy o przedstawienie obecnej sytuacji w Samorządowym 

Przedszkolu oraz informacji o ewentualnych rozstrzygnięciach na skutek wniosków Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Wójt Gminy –Jan Omachel poinformował, że zatwierdził arkusz organizacyjny na 

przedszkole 3-oddziałowe od dnia 1 września 2012 r. z zatrudnieniem ograniczonym do ¾ 

etatu bez dodatkowych zwolnień pracowników. Do przedszkola na rok szkolny 2012/2013 

zostało przyjętych 78 dzieci, w tym wszyscy 5-latkowie. Na liście rezerwowej początkowo 

znajdowało się 12 osób (dzieci w wieku 3 i 4 lat), na dzień dzisiejszy liczba ta zmniejszyła się 

do 8. Szczegóły wszystkich spraw zna dokładnie P. Sekretarz, ponieważ ona z ramienia 

Urzędu Gminy była członkiem Komisji Rekrutacyjnej i uczestniczyła w jej 

posiedzeniach.Wszystkie nieprawidłowości, niedopatrzenia zostały wykazane i udowodnione. 

Na bazie dokumentówP. Dyrektor została udzielona nagana w szczególności za brak nadzoru 

nad rekrutacją, nad prawidłowym przyjmowaniem, informowaniem. Do tej pory nie wpłynęło 

odwołanie od tej decyzji. Wójt Gminy dodał, że Dyrektor przedszkola zobowiązała się, że 

będzie z nim współpracowaći na przyszłość poprawi funkcjonowanie, w szczególności to, aby 

informacje ustalane pomiędzy organem prowadzącym a nią docierały do Rady Rodziców oraz 

bezpośrednio do rodziców. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odczytała pismoz dnia 28 maja 2012 r. skierowane 

do Komisji Rewizyjnej przez Wójta i Sekretarz Gminy w sprawie ustosunkowania się do 

protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 14 maja 2012 r., tj. przedstawienia stanu 

faktycznego, popartego dokumentami (kserokopia pisma w załączeniu). Sekretarz Gminy 

nadmieniła, że ona jak i Wójt Gminy nie uczestniczyli w kontroli Komisji Rewizyjnej, która 

odbyła się w dniu 14 maja br. w Samorządowym Przedszkolu w Krościenku Wyżnym, 

dlatego nie mogli na bieżąco przedstawiać swojego stanowiska w sprawie. 

 

W otwartej dyskusji głos zabrała radna Agnieszka Prugar-Nowak, która zapytała, czy 

w grupie 8-rga dzieci znajdujących się na liście rezerwowej są 5 i 6 -latki. 
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Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiedziała, że w grupie 8-rga dzieci są dzieci 

w wieku 3 i 4 lat. Zaznaczyła, że gdyby temat był inaczej przedstawiony i rodzice 5-latków 

skorzystali z oferty szkoły podstawowej,w Samorządowym Przedszkolu byłyby wolne 

miejsca.  

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że tak, ale organ prowadzący nie może zmusić 

rodziców. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik stwierdziła, że rodzice do niczego nie byli zmuszani.  

Były takie stwierdzenia, ale to jest nie prawda. Celem spotkania z rodzicami dzieci 5 – latków 

było (cytat z protokołu Komisji Rekrutacyjnej z dnia 11 kwietnia 2012 r. ) „stworzenie 

możliwości dobrowolnego zapisania dziecka do szkoły podstawowej oddziału 

przedszkolnego”. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że skoro rodzice 5-latków z tego nie skorzystali, 

to znaczy że potrzebne jest im przedszkole. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że można również wysunąć inną 

konkluzję: gdyby nie to całe zamieszanie, bunt sztucznie wywołany być może część dzieci 5 – 

latków zapisałaby się do oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej. Niestety ktoś chciał 

upiec na tym swoją pieczeń i wywołał skutek odwrotny. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii prawnych, o których była 

mowa w informacji Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy po otrzymaniu odczytał treść niniejszych opinii, tj.:  

1) opinię nr 1 dot. odpowiedzialności dyrektora przedszkola za nabór pracowników; 

2) opinię nr 2 przyjęcia pracownika na stanowisku nauczyciela poza procedurą 

konkursową; 

3) opinię nr 3 dot. celowości zawiadomienia prokuratury w sprawie podszywania się 

osób trzecich pod organ statutowy przedszkola, jakim jest rada rodziców, 

(kserokopia opinii prawnych w załączeniu).  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ronowski uzupełnił, że w przedstawionej 

informacji Komisja Rewizyjna zwróciła uwagę na koszty funkcjonowania przedszkola, liczbę 

etatów. P. Dyrektor podała Komisji Rewizyjnej pisemną informację, że w przedszkolu 

zatrudnione są 23 osoby. Komisja przygotowując się do kontroli przyjrzała się materiałom 

dostępnym na stronach internetowych sąsiednich przedszkoli. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej stwierdził, że dysponuje materiałem z przedszkola w Haczowie, gdzie 

przedszkole składające się z 8 oddziałów w dwóch różnych budynkach (w Haczowie 

i Trześniowie) łącznie obsługuje 27 osób. Koszt utrzymania tego przedszkola wynosi ok. 

1 mln zł. Konfrontacja utrzymania przedszkola 8–oddziałowego w Haczowie z przedszkolem 

4-oddziałowym w Krościenku Wyżnym skończyła się wnioskiem do organu prowadzącego 

o rozważenie możliwości wprowadzenia zespołu oświatowego. Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej dodał, że przedszkolew Haczowie (z materiałem została zapoznana P. Dyrektor 

przedszkola) w czasie rekrutacji dzieci na stronie internetowej udostępniałowiele informacji, 

były to: harmonogram rekrutacji do przedszkola, zasady rekrutacji, kryteria przyjęcia dzieci 

do przedszkola.Przedszkole to udostępniało również kartę naboru.W przypadku przedszkola 

w Krościenku Wyżnym na stronie internetowej została udostępniona tylko karta naboru, 

pozostałe elementy zostały ogłoszone ustnie. 

 



17 

 

Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że po wysłuchaniu informacji Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej (a nie w sposób ich wszystkich zapamiętać,bo jest ich bardzo wiele), jest 

przerażony. Było wiele nieprawidłowości począwszy od rekrutacji po obecne funkcjonowanie 

przedszkola. Ktoś jest za to odpowiedzialny, nie wnika czy Urząd Gminy, czy Dyrektor 

przedszkola. Ponadto z prac Komisji Rewizyjnej wynikło, że nie znamy autora protestu. 

Protest jest nieważny -  niepodpisany, nieobity pieczęcią. Ktoś wprowadził nas w błąd. Radny 

zapytał: o co w tym wszystkim chodzi, czy o sianie jakiegoś fermentu, niepokoju. 

Następnie dopytał Sekretarz Gminy o wspomniane przez nią ulotki. Dodał: może to jest już 

rozpoczęta kampania wyborcza.  

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że były nie tylko ulotki, ale i plakaty na tablicy 

ogłoszeń przedszkola. 

 

Wójt Gminy – Jan Omacheldopowiedział, że w ulotkach rozpowszechnianych w przedszkolu 

pisało się o zamiarze likwidacji przedszkola. 

 

Radny Jacek Frydrych powiedział, że wszystko działo się za przyzwoleniem P. Dyrektor i ona 

powinna ponieść odpowiednie konsekwencje. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel powiedział, że Dyrektor przedszkola w dniu, w którym 

rozpowszechniano ulotki była na urlopie. 

 

Sekretarz Gminy przedłożyła zainteresowanym kserokopię ulotekrozpowszechnianych 

w przedszkolu do wglądu. 

 

Następnie radny Zdzisław Omachel stwierdził, że nie podważa decyzji Wójta Gminy,wygląda 

na to że nagana załatwia problem. Następnie zapytał, czy redukcja etatów do ¾będzie 

dotyczyć wszystkich pracowników przedszkola i czy była wcześniej przeprowadzona 

rozmowa z tymi pracownikami. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że ¾ etatu będzie obowiązywać wszystkich 

pracowników przedszkola i była bardzo krótka  jego rozmowa z pracownikami. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy P. Dyrektor też obowiązuje ¾ etatu.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nie.  

 

Radny Zdzisław Omachel powiedział, że przeprasza, już nic nie skomentuje.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że jak wiadomo, przy naborze pracowników do 

przedszkola w 2009 roku stwierdzono wiele nieprawidłowości. Jednak wyciągnięcie 

wniosków służbowych po upływie tego czasu jest nie możliwe. Przepis mówi, że po upływie 

14 dni od powzięcia informacji można ukarać pracownika. Jednak po upływie 3 miesięcy od 

zaistniałej nieprawidłowości nie można już wyciągać konsekwencji służbowych.W dniu 

11 czerwca br. została powzięta informacja od Komisji Rewizyjnej o zaistniałych 

nieprawidłowościach. Wójt Gminy poinformował, że w ubiegły piątek rozmawiał 

z P. Dyrektor i udzielił jej naganystosując się do powyższych przepisów. W obecnej sytuacji 

było to jedyne możliwe rozwiązanie kończące sprawę rekrutacji do przedszkola. 

 

Radna Beata Sobieraj zapytała, jaka to była nagana. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że udzielił pisemnej nagany z uzasadnieniem 

i wpisem do akt za brak nadzoru przy rekrutacji (podpisy które ktoś uzupełnił w między 

czasie) oraz niezrealizowanie uchwały Rady Pedagogicznej tj. przyjmowanie kart 6-latków. 

Wójt Gminy stwierdził, że Dyrektor przedszkola nie panuje nad tym co ma, ponieważpodczas 

pracy KomisjiRekrutacyjnej ani jedna karta zgłoszeń nie była opatrzona datą wpływu 

(dowodem jest przykładowa kopia karty zgłoszeń), natomiast Komisji Rewizyjnej podczas 

kontroli przedłożono dokumenty opatrzone datą wpływu z nieczytelnym podpisem. Poza tym 

w uchwale Rady Pedagogicznej w sprawie procedury rekrutacji dzieci do Samorządowego 

Przedszkola, której Dyrektor przedszkola jest przewodniczącą, znajduje się zapis, że do 

przedszkola przyjmowane są dzieci w wieku 3-5 lat. Zgodnie z tym regulaminem karty 6-

latków nie powinny być w ogóle przyjmowane - dzieci w wieku 6 lat są zobowiązane odbyć 

roczne przygotowanie przedszkolne w oddziale przedszkolnym w szkole. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik powiedziała, że ona chyba nie zgodzi się ze 

stwierdzeniem, że Dyrektor przedszkola nie panuje, jeżeli chodzi o karty rekrutacji. Dyrektor 

po prostu nie wiedziała, że Sekretarz zrobiła wcześniej kopie tych kart. To było fałszowanie 

dokumentów z premedytacją. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała, czy może zobaczyć kartę rekrutacji, ponieważ ona 

składała kartę swojego dziecka i była na niej adnotacja, była chyba jakaś parafka. 

 

Sekretarz Gminy powiedziała, że parafek nie było na kartach rekrutacji w dniu 18 kwietnia br. 

kiedy odbywało się posiedzenie Komisji Rekrutacyjnej. Następnie wyszła po skserowane 

przez siebie karty rekrutacji do wglądu radnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że pozwoli sobie jeszcze na jedną uwagę. Tak jak 

stwierdził radny Zdzisław Omachel, uważa, że pismo powinno uznać się teraz za niebyłe. 

Jednak ono powstało, zostało przez kogoś napisane. Dla niego osobiście przykre jest, że 

niektórzy nasi radni się pod tym podpisywali, jak gdyby firmując się pod tym i podszywając 

się tym samym pod Radę Rodziców. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak powiedziała, że ona podpisała się pod protestem w sprawie 

likwidacji IV Oddziału Przedszkolnego, ale nie podszywa się pod Radę Rodziców. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że pismo było firmowane przez Radę Rodziców, 

przynajmniej tak zostało przedstawione. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak powiedziała, że ona podpisała listę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że tak jak wszyscy inni radna podpisała listę, a do 

tej listy zostało dołożone pismo. Chyba warto wiedzieć pod czym się podpisuje. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak powiedziała, że nie działała jako Rada Rodziców. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że zaistniałe działanie jest działaniem na granicy 

prawa. Mógłby on jako poszkodowanyz powództwa cywilnego bronić swojego dobrego 

mienia przed sądem i dochodzić, kto napisał protest. Wójt Gminy dodał, że nie będzie tracić 

czasu na zgłoszenie do prokuratury, składanie zeznańi uczestniczenia w śledztwie. Nie chce 

obciążać innych osób, które może w dobrej wierze nie znając szczegółów podpisały protest.  
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Radna Beata Sobieraj zaproponowała, aby przekazać w obieg informację, jaka jest opinia 

prawna, że w proteście ktoś podszył się pod Radę Rodziców.Stwierdziła, że społeczeństwo 

powinno zostać poinformowane o zaistniałej sytuacji,aby na przyszłość nie dawać się 

zwodzić i nie podpisywać się pod czymś, z czym się nie identyfikuje. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel powiedział, że do następnego numeru „Dębina”napisze 

odpowiedni  artykuł. 

 

Radna Beata Sobieraj stwierdziła, że również Rada Rodziców, jako poszkodowana mogłaby 

takie pismo wystosować. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że tak byłoby najlepiej, jednak nie możnado tego 

zmusić Rady Rodziców. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel powiedział, że protest był zupełnie niepotrzebny.Zostało 

stworzone sztuczne zamieszanie i przez pracowników przedszkola i osoby postronne, które 

chciały rozpocząć jakąś kampanię przeciwko jego osobie, urzędowi. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak powiedziała, że jej prywatne zdanie jest takie, że nie sądzi, 

aby pracownicy przedszkola byli w to zaangażowani.  

Analizując budżet na 2012 rok przy szukaniu oszczędności była mowa o oszczędnościach na 

przedszkolu, że będą 3 oddziały. Radna stwierdziła, że wtedy się z tym nie zgadzała. 

Wydawało się jej, że 3 oddziały nie wystarczą dla przyjęcia wszystkich dzieci z terenu Gminy 

Krościenko Wyżne ubiegających się do przyjęcia do przedszkola. Wójt Gminy po analizie 

liczebności dzieci wyraził opinię, że najprawdopodobniej wszystkie te dzieci zostaną przyjęte 

do 3-oddziałowego przedszkola. Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała, co teraz z tymi 

dziećmi, które jednak nie zostały przyjęte. 

 

Radna Beata Sobieraj stwierdziła, że gdyby część 5-latków poszła do szkoły wszystkie dzieci 

miałyby zapewnione miejsce. 

 

Sekretarz Gminy przedstawiła radnej Agnieszce Prugar-Nowak jej kartę zgłoszenia, 

nieopatrzoną datą wpływu i podpisem. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że widocznie ona miała na uwadze deklarację 

przyjęcia a nie kartę zgłoszenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Krzysztof Ronowski zwrócił uwagę na przepis art. 270 

Kodeksu Karnego – Przestępstwa przeciwko wiarygodności dokumentów:„Kto, w celu użycia 

za autentyczny, podrabia lub przerabia dokument lub takiego dokumentu jako autentycznego 

używa, podlega grzywnie, karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności od 3 

miesięcy do lat 5. Tej samej karze podlega, kto wypełnia blankiet, opatrzony cudzym 

podpisem, niezgodnie z wolą podpisanego i na jego szkodę albo takiego dokumentu używa”. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dopowiedział, że w tej kwestii prawnej trzeba wykazać 

szkodę (organu czy też osoby), która nastąpiłai należy mieć świadomość, że podszywanie się 

pod osoby jest nie tylko naganne moralnie ale również karalne karnie, cywilnie, dlategotrzeba 

poinformować społeczeństwoo faktach, jakie miały miejsce, żeby takie rzeczy wyhamować 

na przyszłość. 

 



20 

 

Radny Zdzisław Omachel zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy o bardzo rzetelne 

poinformowanie społeczeństwa o przebiegu kontroli i wnioskach pokontrolnych. Dla niego to 

za mało, że powiemy sobie o tym tutaj, na pewno nie wiele osób przeczyta protokół 

z posiedzenia sesji a wszyscy powinni wiedzieć o tym jak to się odbywało. Poruszył również 

temat sugerowany przez Komisję Rewizyjną wprowadzenia zespołu oświatowego. Stwierdził, 

że uważa, że główny problem w przedszkolu polegał na niewłaściwym przekazywaniu 

informacji dalej. Ktoś powinien zarządzać tym w sposób właściwy. Radny zapytał, czy 

podjęto już jakieś rozmowy, działania w sprawie zespołu oświatowego.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel powiedział, że nie było jeszcze prowadzonych rozmów 

w sprawie zespołu oświatowego łączącego placówki oświatowe w naszej gminie. Jeżeli 

stworzenie zespołu oświatowego uwarunkowane jest opinią Kuratorium Oświaty, czas na 

podjęcie decyzji jest do lutego następnego roku, natomiast jeżeli stworzenie zespołu 

oświatowego nie jest uwarunkowane opinią Kuratorium, stworzenie zespołu oświatowego 

uwarunkowane jest uchwałą Rady Gminy o utworzeniu zespołu szkół.Wójt Gminy stwierdził, 

że nie ma pewności co do opinii Kuratorium Oświaty, ponieważ wcześniej był zarzut, że w 

przypadku likwidacji oddziału stosuje się już przepisy likwidacyjne placówki i wymagana jest 

opinia Kuratorium. Dlatego gmina wystąpiła do Kuratorium o opinię, czy istnieje obowiązek 

informowania tego organu o zamierzeniu likwidacji 4 oddziału. Kuratorium odpowiedziało, 

że jeżeli Rada Gminy powoływałaby faktycznie 4-oddziałowe przedszkole, wtedy należałoby 

zasięgnąć opinii Kuratorium. W związku z tym, że w żadnym dokumencie nie jest określona 

liczba oddziałów to nie ma czego opiniować. 

Wracając do zespołu oświatowego Wójt Gminy stwierdził, że na pewno w tym roku 

należałoby rozpocząć prace nad zamierzeniem stworzenia zespołu oświatowego, dokonać 

wyliczeń i dokładnej analizy połączenia placówek oświatowych w naszej gminie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że tendencja o tworzeniu zespołów 

szkół jest teraz dosyć szeroka. Uważa, że nie jest to trudne, aby uzyskać informację, czy 

wymagana jest opinia Kuratorium, czy też nie, w okolicy są coraz co częściej tworzone takie 

zespoły. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, na ile faktycznie miejsc przeznaczone jest Przedszkole 

Samorządowe zaznaczając, że ma wiedzę, że przedszkole budowano jako 3 – oddziałowe. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że cała dokumentacja techniczna, projektowa 

i opiniodawcza do projektu mówio 3 oddziałach przedszkola, które wykorzystują 

pomieszczenia na parterze.Pomieszczeniami przedszkola są dodatkowo kuchnia w piwnicy 

oraz  magazyn na poddaszu. Reszta przeznaczona jest na pomieszczenia biurowe dla Urzędu 

Gminy (w dokumentacji mówi się również o pomieszczeniach dla GOPS-u), co jest 

równoznaczne z tym, że na górze nie powinno być dzieci. Wójt Gminy dodał, że wystąpił do 

sanepid-u o opinię w kwestii, czy jest możliwe przebywanie dzieci na górze. Opinii do chwili 

obecnej nie wydano. Jednak z tego co mu wiadomo, sanepid był na kontroli w przedszkolu. 

W czasie kontroli sanepid-u sala na górze była zamknięta i P. Dyrektor poinformowała, że nie 

użytkuje pomieszczeń na górze. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik powiedziała, że Dyrektor przedszkola na piśmie 

w dniu wczorajszym poinformowała ją, że pomieszczenie na górze jestto sala teatralna (nie 

dydaktyczna).  

 

Radny Zdzisław Omacheldopytał, na ile dzieci przeznaczone jest przedszkole. 
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Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że do 3 oddziałów może uczęszczać 75 dzieci 

(1 oddział maksymalnie 25 dzieci). Z tego co się dowiedział się przedszkole było planowane 

na 80 miejsc. 

 

Radny Krzysztof Ronowski dopowiedział, że Dyrektor przedszkola na kontroli Komisji 

Rewizyjnej poinformowała, że przedszkole zaplanowane jest na 80 miejsc. Zwrócił również 

uwagę, że analizując dokumentację Komisja Rewizyjna dotarła do dokumentu planowania sal 

i posiłków, gdzie pomieszczenie do wydawania posiłków jest przeznaczone do przygotowania 

i wydania świeżych 70 posiłków (informacja poza stwierdzeniami sanepid-u o 3 oddziałach).  

 

Radny Jan Omachel zapytał, czy jest odpowiedź Kuratorium Oświaty i Wojewody 

Podkarpackiego  w związku z tym, że protest skierowany został również do tych organów. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że Wojewoda Podkarpacki odesłał pismo do 

Kuratorium Oświaty, a Kuratorium nie zajęło stanowiska. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zapytała, czy 8-ro nie przyjętych do przedszkola dzieci ma 

jakieś szanse. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachelodpowiedział, że możliwe, żezgodzi się na przyjęcie jeszcze 2-oje 

dzieci, w przedszkolu będzie 80 dzieci.  6-ro dzieci zostanie wtedy bez przedszkola. 

 

Radny Krzysztof Ronowski stwierdził, że reasumując gdyby część 5-latków poszła do 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, gdzie do dzisiaj jest 18 wolnych miejsc nie 

byłoby problemu.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że prawda jest taka, że gmina nie ma obowiązku 

przyjmowania wszystkich dzieci w wieku 3 i 4 lat. W tym wieku przyjmuje się taką liczbę 

dzieci, na ile pozwalają wolne miejsca. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że można również wysnuć 

wniosek, że gdyby nie ten cały szum medialny wokół tej sprawy, który jest jego zdaniem 

zupełnie nie potrzebny wszystkie3 i 4 latki z pewnością miałyby swoje miejsce 

w przedszkolu. Przecież część dzieci zapisane zostałyrównocześnie do szkoły do oddziału 

przedszkolnego i do przedszkola.Reasumując protest wywołał więcej złego niż dobrego.  

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak stwierdziła, że ci rodzice 5-latków widocznie kierowali się 

dobrem dzieci. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że część rodziców najpierw zapisała swoje dzieci do 

szkoły, są takie przykłady. Potem był szum i wprost namawianie - zapisujcie dzieci do 

przedszkola. Może to spowodowało taką sytuację. Powiedzmy sobie prawdę. 

 

Radna Agnieszka Prugar-Nowak zwracając się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

stwierdziła, że była na spotkaniu Komisji Rewizyjnej z rodzicami i rodzice mieli, kilka 

przesłanek z prośbą, aby znalazły się one w protokole. Z tego co słyszała, protokół jest bardzo 

obszerny jednak nie wyłapała tych informacji.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Krzysztof Ronowski stwierdził, że protokół ze 

spotkania Komisji Rewizyjnej z rodzicami dzieci znajduje się w dokumentacji Komisji 
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Rewizyjnej. Wyjaśnił, że z każdego posiedzenia Komisji sporządzony jest odrębny protokół. 

Natomiast informacja Komisji Rewizyjnej przedstawiona radnym jest dokumentem 

zbiorczym z kontroli. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy 

zarządził głosowanie nad przyjęciem informacji. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

12 radnych: 

- „za” głosowało 11 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżneprzyjęłainformację z wykonania UCHWAŁY 

NR XV/122/2012 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 kwietnia 2012  r. w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne przeprowadzenia kontroli 

(informacja w załączeniu).  

 

 

Ad. 12 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odczytał pisma, które wpłynęły do Rady 

Gminy, tj.: 

 

1) pismo LKS „Orzeł” Pustyny z dnia 31 maja 2012 r. z prośbą o udzielenie pomocy 

finansowej dla LKS „Orzeł” Pustyny, 

2) pismo Komendy Hufca ZHP Krosno w sprawie przekazania środków finansowych 

(kserokopia pism w załączeniu).  

 

Ad. 1  

Wójt Gminy poinformował, że po uzgodnieniu kosztów na następną sesję Rady Gminy 

przygotuje projekt uchwały przyznający LKS „Orzeł” Pustyny środki finansowe. 

 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że Wójt Gminy przekazał już kwotę 250zł na 

przejazd harcerzy, pozostała kwestia rozważenia przekazania kwoty 500 zł na pozostałe 

uroczystości związane z 100-letnią rocznicą powstania harcerstwa. Zwrócił się do radnego 

Jana Omachla, czy sprawa jest jeszcze aktualna. 

Radny Jan Omachel odpowiedział, że tak, uroczystości związane z rocznicą harcerstwa będą 

trwały do końca września br. 

Wójt Gminy – Jan Omachel poprosił o cierpliwość, gdyż musi przedyskutować sprawę dotacji 

na konwencie wójtów. 
 

Radny Wiesław Gomółka zapytał, czy jest możliwość nawiezienia wywrotki tłucznia na 

drogę dojazdową przed stadionem w Pustynach. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że powyższe wymaga uzgodnienia z właścicielem. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec ponadto przedstawił pismo z dnia 

02.04.2012 r., które wpłynęło do Urzędu Gminy od P. Stanisława i P. Andrzeja Burek zam. 

ul. Północna w sprawie nabycia działki gminnej nr 1976/1 (kserokopia pisma w załączeniu).  

 

Rada Gminy nie uznała za zasadne, aby gmina sprzedała przedmiotową działkę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał Wójta Gminy, czy wspólnie 

z Nadleśnictwem Dukla były podjęte działania odnośnie czyszczenia stawu w Dębinie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że około 2 tygodnie temu rozmawiał z nowym 

Nadleśniczym i jako priorytet traktuje on uporządkowanie lasu Dębina i wyczyszczenie stawu 

w Dębinie. Na własny koszt Nadleśnictwo zobowiązało się wyczyścić staw, usunąć 

wysypiska traw, śmieci oraz zamontować monitoring leśny, w tym wokół stawu celem, aby 

likwidować przypadki dewastacji. Wójt Gminy dodał, że ze swojej strony deklarował pomoc 

w usunięciu traw. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że był kilka dni temu w Dębinie 

i zauważył, że w stawie pływają kawałki drzew, butelki i inne rzeczy. W Dębinie jest też 

mnóstwo nie wywiezionych gałęzi po ostatnich pracach, znacznie zniszczone zostały ścieżki. 

Wysypywane trawy po koszeniu śmierdzą i niszczą drzewa. 

 

Radny Wiesław Gomółka zapytał, czy bierze się pod uwagę zainstalowanie monitoringu 

przy Domu Ludowym w Pustynach. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że w Domu Ludowym niekoniecznie, natomiast 

można wykorzystać monitor, który będzie uruchomiony na budynku OSP. 

 

Radny Krzysztof Podkul stwierdził, że jest techniczna możliwość wykonania tego 

monitoringu z rejestratorami w OSP.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Krzysztof Ronowski poprosił radnych o zapoznanie 

się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Rewizyjnej w 2011 r. (sprawozdanie 

w załączeniu).  

 

Ponadto radny Krzysztof Ronowski odnosząc się do jego prośby zaasfaltowania dziur na 

przystanku ul. Brzozowskiej (na ostatniej sesji Rady Gminy) zapytał Wójta Gminy, czy 

wykonane już prace polegające na  zasypaniu dziur kamieniem są ostateczne, czy będzie 

jeszcze kładziony asfalt. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że na razie prace przy przystanku ul. Brzozowskiej 

są ostateczne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, czy będą łatane dziury na ul. 

Północnej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że po spotkaniu z przedstawicielami powiatu, liczy 

na to, że stan ul. Północnej i Południowej poprawi się na początku przyszłego miesiąca. 

 

Radny Bolesław Pudłowski poruszył sprawę zalewania ścieżki pieszo-rowerowej przy dużych 

opadach deszczu.  
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poruszył problem usterek na ścieżce idącej 

w kierunku sklepu „Groszek” w pierwszej części.  

 

Radny Bolesław Pudłowski stwierdził, że na ul. Północnej w okolicach Tawerny podniósł się 

chodnik, w niektórych miejscach nie ma kostki. Poruszył również sprawę pokrywy 

naprzeciwko Tawerny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że chodnik jest załamany również w okolicach 

P. Paradysza przy ul. Północnej.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że po weryfikacji w terenie podejmie decyzje co 

do naprawy zgłoszonych usterek. 

 

Radny Jan Omachel poruszył sprawę zniszczenia odcinka chodnika ul. Granicznej na 

wysokości P. Turonia.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że po wizji w terenie rozezna sprawę. Być może 

naprawę można wykonać w ramach gwarancji. 

 

 

Ad. 13 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XVII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

Małgorzata Wojtyczek-Skórka    

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY 

          

                 mgr Antoni Dębiec 


